
2015D47488 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft een 
aantal vragen voorgelegd aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over de Wijziging van de begrotingsstaten van het 
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (XVI) voor het 
jaar 2015 (wijziging samenhangende met de Najaarsnota). 

De voorzitter van de commissie,
Lodders 

De griffier van de commissie,
Teunissen 
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Nr. Vraag 
1 Wat is de verklaring voor de mutatie tweede suppletoire begroting 

voor de extra uitgaven aan de Nederlandse Voedsel en Warenauto-
riteit? Kunt u een toelichting geven waarvoor deze middelen zijn 
gebruikt? 

2 Kunt u een toelichting geven op de mutatie waar het gaat om 
(vaccin)onderzoek? Hoe is de daling te verklaren? 

3 Kan toegelicht worden waarom de budgetten voor de uitvoering 
van de landelijke nota gezondheidsbeleid / Nationaal Programma 
Preventie, de subsidies t.b.v. preventie van schadelijk middelenge-
bruik, alsmede opdrachten t.b.v. preventie schadelijk middelenge-
bruik naar beneden zijn bijgesteld met respectievelijk € 2,9 mln., 
€ 150.000 en € 179.000? 

4 Wat verklaart de verlaging van de uitgaven aan beleid Medische 
Ethiek? 

5 Welke additionele projecten van het RIVM worden gefinancierd 
met de middelen die vrijkomen na overheveling vanuit andere 
instrumenten binnen artikel 1 en andere artikelen binnen de VWS 
begroting? Kunt u een overzicht geven per terrein? 

6 Wat is de oorzaak van het feit dat het uitvoeringstraject antibiotica-
resistentie later dan gepland van start is gegaan? 

7 Het antibioticaresistentiebeleid is een prioriteit van deze regering. 
Waarom heeft u ervoor gekozen om het vrijgevallen budget over te 
hevelen naar andere instrumenten en artikelen binnen de VWS 
begroting in plaats van het budget voor antibioticaresistentiebeleid 
beschikbaar te houden middels een kasschuif voor het jaar 2016? 

8 Wat is de verklaring voor de mutatie tweede suppletoire begroting 
voor de uitgaven aan het donorregister? 

9 Kunt u toelichten hoe de mutatie tweede suppletoire begroting 
Zorginstituut Nederland: doorlichten pakket tot stand is gekomen? 

10 Kunt u toelichten of de hogere ontvangst op de post wanbetalers 
het gevolg is van meer wanbetalers of het gevolg van effectievere 
inning? 

11 Wordt de aanvullende vrijval van € 9 mln. voor de subsidieregeling 
overgang integrale tarieven medisch-specialistische zorg net als de 
onderuitputting in de eerste suppletoire wet doorgeschoven naar 
2016 en 2017? Kunt u uw antwoord toelichten? 

12 Kunt u aangeven waar de middelen voor de schadevergoeding die 
het Ministerie van VWS moet betalen aan het Erasmus MC zijn 
gereserveerd? 

13 Kunt u toelichten waarom de schadevergoeding die betaald moet 
worden aan het Erasmus MC in tranches wordt betaald en niet in 
één keer? 

14 Kunt u toelichten of de hogere ontvangst op de post wanbetalers 
het gevolg is van meer wanbetalers of het gevolg van effectievere 
inning? 

15 Waarom is er in 2015 een temporisering van € 4,6 mln. van de 
uitgaven aan InVoorZorg (IVZ)? Wat zijn de consequenties hiervan 
voor de uitvoering van de plannen om de kwaliteit van verpleeg-
huizen te verbeteren, of is de temporisering wellicht een teken dat 
de verbeteringen te langzaam van de grond komen? Wordt het 
bedrag van € 4,6 mln. doorgeschoven naar 2016 om dan alsnog tot 
besteding te komen? Zo nee, welke fasering is er dan wel? 

16 Kunt u de onderuitputting ten aanzien van de opleiding tot 
verpleegkundig specialist / physician assistant toelichten? 

17 Kunt u de verlaging bij het voorkomen van oneigenlijk gebruik en 
aanpak fraude toelichten? 

18 Wat wordt bedoeld met de overlooppost van € 13,5 mln. die 
teruggevorderd is van ZonMw? 
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Nr. Vraag 
19 Kunt u de hogere bijdrage aan het CIBG nader toelichten en wat 

wordt verstaan onder UZI optimalisatie? 
20 In totaal wordt € 12,75 mln. in mindering gebracht op de post 

subsidies jeugdhulp, waarvan € 1 mln. een overheveling is naar 
artikel 4 zorgbreed beleid. Kunt u een toelichting geven op de 
mutatie van de overige € 11,75 mln.? Waar was dit geld voor 
gereserveerd, en waarom zijn deze middelen niet aangewend? 

21 De uitvoeringskosten van het CAK zijn hoger uitgevallen dan 
geraamd als gevolg van extra kosten die samenhangen met 
wijzigingen van de eigen bijdragesystematiek bij Modulair Pakket 
Thuis (circa € 0,9 mln.). Wat betekent dit voor de opbrengst van de 
maatregel extramuralisering ZZP 1 t/m 4? 

22 Hoe kan de vertraging van de uitvoering van het project professio-
nalisering, de transitie jeugd en de aanpak kindermishandeling 
worden verklaard? Wordt het beschikbare budget van € 4,1 mln. 
dat nu neerwaarts is bijgesteld middels een kasschuif doorgescho-
ven naar 2016? Zo niet, waarvoor worden deze middelen dan 
aangewend? 

23 Voor de behandeling en verzorging van jeugd op de BES-eilanden 
is € 1 mln. overgeheveld naar artikel 4 zorgbreed beleid. Kunt u 
een uitsplitsing geven van de besteding van dit bedrag? Wat is de 
aanleiding voor deze kostenverhoging? 

24 Er is besloten op morele gronden over te gaan tot een financiële 
regeling voor de genoegdoening van niet uitbetaalde salarissen 
aan ambtenaren en militairen die in dienst waren van het 
Nederlands-Indisch Gouvernement gedurende de Japanse 
bezetting en nu zelf nog in leven zijn. Daarnaast wordt er ingezet 
op versterking van de bewustwording van het verleden in 
Nederlands-Indië, zodat de Nederlandse samenleving onze historie 
in Indië beter zal kennen en dit deel van onze geschiedenis blijvend 
aandacht krijgt. Het gaat in totaal om € 20 mln. 
Staat dit bedrag al vast? Zijn de onderhandelingen hierover echt 
helemaal afgesloten? 

25 Uit de realisatiegegevens van het CAK blijkt dat de uitgaven lager 
zijn dan geraamd (€ 7,5 mln.). Op basis van welke cijfers is deze 
berekening gemaakt? Het CAK heeft een enorme achterstand, welk 
risico is er dat binnen onafzienbare tijd weer bijgesteld moet 
worden? 

26 Kunt u nader toelichten wat de oorzaak is van de neerwaartse 
bijstelling van de uitgaven die vallen onder de Zorgverzekerings-
wet (Zvw) van € 335 mln.? Komt dit doordat er minder gebruik 
wordt gemaakt van de zorg dan verwacht of zijn de kosten voor 
zorg gedaald? Indien de kosten gedaald zijn, kunt u dit dan 
specificeren? 

27 Op basis van voorlopige gegevens over het eerste half jaar van 
2015 tekent zich binnen de Zvw een onderschrijding af van ca. 
€ 0,3 miljard. Op welk onderdeel/van de Zvw? Welke conclusies 
kunnen op basis van deze cijfers getrokken worden over de 
uitgaven aan verpleging en verzorging in 2015, waaronder in het 
bijzonder de uitgaven aan casemanagement dementie? 

28 Kunt u toelichten wat de oorzaken zijn van de ruimte die is 
ontstaan inzake de tegemoetkomingen Wtcg in 2015 (€ 7,5 mln.)?
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